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Memo

Geachte heer, mevrouw,

Graag willen we reageren op de conceptregeling taalschakeltraject.

We maken ons zorgen over een aantal gevolgen van de nu voorgestelde regeling. 

Voorbereiding op het MBO onderwijs
We zijn van plan om op regionaal niveau hierover afspraken te maken met partners. De 
MBO instellingen in Helmond en Eindhoven die we hierbij op het oog hebben, hebben 
aangegeven het traject om tot diploma-erkenning te komen dermate ingrijpend en 
tijdrovend te vinden en niet in verhouding te staan tot het aantal vergunninghouders dat 
deze route gaat volgen. Mocht dit niet wijzigen dan is het maar de vraag of zij de 
onderwijsroute gaan aanbieden en lopen we het risico, dat we voor leerlingen uit onze 
regio uitwijken naar afspraken buiten de regio. Voor de MBO route vinden we dit gezien 
de reisafstand niet wenselijk. Wij verzoeken u om de eisen ten aanzien van de diploma-
erkenning aan te passen, zodanig dat erkenning redelijk eenvoudig te behalen is. 

Voorbereiding op het HBO en WO onderwijs:
Met de Brabantse gemeenten zijn we aan het onderzoeken of we dit gezamenlijk bij een 
beperkt aantal partijen kunnen inkopen. Eindhoven en Tilburg hebben inmiddels 
positieve ervaringen opgedaan met een prebachelor aan de Tilburg University. De 
afgelopen jaren heeft dit geleid tot goede doorstroommogelijkheden vanuit deze 
prebachelor naar andere Universiteiten (ook technische). Om een aantal redenen staat 
dit ten gevolge van de voorgestelde regeling onder druk. Het niveau van de kernvakken 
(Engels, Nederlands, Wiskunde) ligt lager dan nu gehanteerd wordt als instroomniveau 
op de Universiteiten en daarnaast wordt het onmogelijk om onderdelen van het 
onderwijsprogramma te laten verzorgen door Universiteiten die niet aan de vereiste 
diploma-erkenning voldoet. Het is zeer wenselijk om exacte vakken door andere 
universiteiten te laten verzorgen als onderdeel van het traject. Vanuit Tilburg University 
zijn daar inmiddels goede samenwerkingsafspraken over gemaakt. 

Aangezien het ministerie ervoor gekozen heeft dat het goed afronden van de 
onderwijsroute geen garantie is voor instroming binnen het onderwijs, vinden we het van 
belang dat we het curriculum zo inrichten dat de kansen daarop zo groot mogelijk zijn. 
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We vragen u om een aantal aanpassingen door te voeren en dat zijn:
 Verhoging niveau van de kernvakken Engels, Wiskunde en Nederland tot het 

nu gehanteerde instroomniveau
 De mogelijkheid te bieden om delen van het onderwijsprogramma door andere 

Universiteiten te laten verzorgen, die niet aan de vereiste diploma-erkenning 
voldoen.

We hopen dat de regeling op deze punten wordt aangepast en gaan hierover indien 
gewenst graag met het ministerie in overleg om tot een goed resultaat te komen.

Met vriendelijke groet,

Corinne van Keulen Babet van den Broek
Beleidsontwikkelaar migratie Regio coördinator Divosa


